
     Ordinær generalforsamloing sas skiklub afholdt d.15/3-16 i sasklubben Ved Diget. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Formandens beretning 

3. Regnskab og budget 

4. Kontingent. 

5. indkommende forslag. 

6. Valg til bestyrelse. 

7. Etv. 

 

1. Claus Rathe blev valgt til dirigent og Hans Larsen til referent. Repræsentant fra sas 

klubben Helle Oldhøj. 

Claus takkede for valget og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt varslet i henhold til 

vedtægterne. 

2. Formanden (Rasmus) fortalte om året, som nærmer sig sin afslutning og de ture, som 

har været arrangeret. 2015 klubmesterskab  med 107 deltager var et super flot 

arrangement, men som desværre havde lidt ekstra omkostninger. Selve 

klubmesterskaberne blev ramt af dårlig sigtbarhed, som fik en del afmeldinger i sidste 

øjeblik, men  som altid en god og stemningsfyldt tur, som både store og små nyder.   

Langrends turene har i år været til Nordsæter (sjussøen) + en tur til Finland, hvor 

distancen var 52 km.. Der efterlyses lidt bedre koordinering, så alle kan deltage i turene, 

da nogle af arrangementerne falder samtidig. 

   Wasc turen var i år til Levi i Finland. (meget få deltager), 3 deltager + 4 supporter.                                        

En tur til Japan er det også blevet til, dog igen med få deltager, men til gengæld masser af 

sne (op til 13 meter), så der var mulighed for at løbe powder.  

3+4 . Regnskab blev fremlagt af Sus og med lidt forklaringer godkendt af alle. Budget for 2016 

godkendt og kontingentet er uændret. 

5. Ændring af bestyrelsens sammensætning, da 2/3 skal være sas ansat. 4 i stedet for 6 + 2 

suppleanter. Forslaget blev godkendt. 

6. Valg af bestyrelse. Kirsten Hvidsten stopper i bestyrelsen.  Sus valgt som kasser for de 

næste 2 år. Claus på valg lige år og Hans på valg ulige år. Claus valgt og godkendt. 

Næstformand nedlagt. Kirsten og Lars valgt som suppleanter. Revisor Tony Pedersen og 

Knud Lykking. Revisor suppleant Marianne Lykking. 



7. Under etv. blev hjemmesiden diskuteret. Der blev efterlyst opdateringer + tur referater. 

Specielt Gure var irriteret over hjemmesiden. Niels Alm opdatere på opfordring af 

henvendelser. Rasmus koordinere nye indslag til hjemmesiden. 

 

Efter endt generalforsamling bød klubben på middag samt øl og vin og formanden takkede  

for deltagelse. 

 

Mvh. Hans Larsen 

 

   


